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 Or.0002.1.2024 

 

 

Protokół Nr XLVIII/24 

z XLVIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 21 lutego 2024 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, a zakończono o godz. 1200. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 14 radnych. 

  

Radni obecni na XLVIII Sesji: 

 

1. Buśko Leon         

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej         

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,                        

11. Tomasik Urszula           nieobecna,                 

12. Urbańska Stanisława,           

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

Sekretarza Gminy – p. R. Konobrockiego, Skarbnik Gminy p. W. Romaniuk, sołtysów Gminy 

Drohiczyn oraz pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 14 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 
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Ad. 2. 

 

Przewodniczący poinformował, że zanim przejdziemy do kolejnego punktu obrad, na sali obecny jest 

Pan Marek Malinowski Członek Zarządu Województwa Podlaskiego i poprosił go o zabranie głosu. 

Pan Marek Malinowski powiedział o środkach pozyskiwanych z województwa podlaskiego na 

inwestycje w Gminie Drohiczyn na przestrzeni ostatnich 5 lat oraz o tym, co zaplanowane jest na 

najbliższy czas.  

Poinformował również, ze zakupiono do szpitala Powiatowego w Siemiatyczach nowoczesny sprzęt 

oraz o czekającej nas inwestycji, jaką jest budowa mostu w Grannem. Na inwestycję aktualnie 

przeznaczono kwotę ponad 2 mln. 

Na koniec podziękował za wieloletnią współpracę z Burmistrzem i Gminą Drohiczyn. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował p. M. Malinowskiemu za zabranie głosu i 

powiedział, że docenia dotychczasowa współpracę z Urzędem Marszałkowskim, licząc na dalszą 

owocną współpracę. 

Głos zabrał Burmistrz i powiedział, że współpraca z Urzędem Marszałkowskim zawsze była bez 

zarzutu, za co bardzo dziękuje. 

Radna Urbańska powiedziała: Jak zacznie się budowa mostu w Grannem i będą jeździć ciężkie 

transporty to droga, która aktualnie nie jest w zbyt dobrym stanie, zostanie całkowicie zniszczona. 

Czy jest możliwość zabezpieczenia jakiejś kwoty na ewentualny remont? 

p. M. Malinowski odpowiedział, że jest to droga powiatowa, zatem powiat może złożyć wniosek, 

ponieważ istnieje taki fundusz, więc zachęca do współpracy. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za zabranie głosu. 

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Drohiczyna z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5. Informacja z działalności jednostek organizacyjnych Gminy Drohiczyn za rok 2023: Biura 

Obsługi Szkół, Żłobka „Bajkowa Kraina”, Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach Nadolnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

b) zmian w budżecie Gminy na 2024 r., 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2024 – 2034, 

d) poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

e) zwolnienia Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Drohiczyn, 

f) przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Drohiczyn na 2024 r., 

g) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN – Podlaskie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
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Łapach w postaci prawa własności nieruchomości. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie porządek obrad XLVIII Sesji przyjęła 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonym protokole z XLVII Sesji Rady Miejskiej przy 

stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołów? 

Rada nie wniosła uwag do protokołów. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLVII Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XLVII Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w 

celu omówienia Sprawozdania Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

Burmistrz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2, okres sprawozdawczy 30.12.2024 r. do 

dnia dzisiejszego. 

  

Dodatkowo poinformował o sieci szerokopasmowej – do końca marca 2024 r. powinno zostać 

podłączonych 3,5 tys. mieszkańców. 

Powiedział, że wybory sołtysa będą przeprowadzone do 31.12.2024 r. 

 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący podziękował Burmistrzowi za 

zabranie głosu. 

 

Ad. 5. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Kierowników i Dyrektorów jednostek, w celu omówienia 

sprawozdań z funkcjonowania jednostek za I-wsze półrocze 2023 r.  
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Jako pierwsza sprawozdanie omówiła Dyrektor Żłobka „Bajkowa Kraina” p. Dorota Kowalczuk 

(załącznik nr 4). 

Kolejne sprawozdanie omówiła Kierownik Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie p. Elżbieta Jaroć 

(załącznik nr 3). 

 

Pytań nie było, Przewodniczący podziękował za zabranie głosu i zarządził przerwę od godz. 1010 do 

1036. 

 

W trakcie przerwy dojechał P. Jerzy Leszczyński – kandydat do Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

Powiedział o przebiegu jego pracy w samorządzie i podsumował ostatnie lata pod względem 

inwestycyjnym. 

Przewodniczący podziękował za dotychczasowa współpracę i złożył życzenia dalszych sukcesów w 

wyborach. 

 

Przewodniczący zwrócił się do obecnych na sali, czy są jakieś pytania? 

 

Przewodniczący poprosił o omówienie sprawozdań p. B. Renda z działalności Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej i Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach Nadolnych. 

Kierownik omówiła sprawozdania zgodnie z załącznikami nr 5 i 6. 

Dodatkowo poinformowała, że każdego dnia z Ośrodka Pomocy Społecznej korzysta ok. 200 osób – 

obiady, COM, ŚDS, Świetlica Środowiskowa i interesanci. 

Radna Urbańska zapytała, czy liczba osób które potrzebują pomocy się zmniejsza, czy zwiększa? 

Kierownik odpowiedziała, że każdy potrzebuje innej formy pomocy, zatem pomoc udzielana jest wg 

potrzeb. 

Radny Daniluk powiedział, żeby pomyśleć nad utworzeniem hospicjum. 

Kierownik odpowiedziała, że nie jest to w dziedzinie pomocy społecznej. 

Jerzy Leszczyński powiedział, że jest to bardzo dobra propozycja, ale podpowiada, że najlepiej, żeby 

to była inicjatywa poprzez fundację, wówczas będzie sprawniej.  

Złożył również gratulacje Kierownik za działalność i funkcjonowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jest pod wrażeniem przedstawienia noworoczno-

świątecznego, przygotowanego przez uczestników COM i ŚDS. Był to piękny występ i gratuluje 

Kierownik i pracownikom za trud włożony w przygotowanie. 

Kierownik B. Renda podziękowała wszystkim za słowa uznania. 

 

Ad. 6. 

 

a) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza, p. W. Borzyma, w celu omówienia uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 7. 
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Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/387/24 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu jednogłośnie. 

 

b) c) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. Romaniuk, w celu omówienia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 oraz uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2024 – 2034. 

 

Skarbnik omówiła uchwał zgodnie z załącznikami nr 8 i 9. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwał: 

 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/388/24 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

jednogłośnie. 

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2024 – 2034 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/389/24 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2024 – 2034 jednogłośnie. 

 

d) 

   

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza, p. W. Borzyma, w celu omówienia uchwały 

w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 10. 
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Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/390/24 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso jednogłośnie. 

 

e) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza, p. W. Borzyma, w celu omówienia uchwały 

w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Drohiczyn. 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 11. 

 

 

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/391/24 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 

budżetu Gminy Drohiczyn jednogłośnie. 

 

f) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza, p. R. Konobrockiego, w celu omówienia 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Drohiczyn na 2024 r. 

Sekretarz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 12. 

 

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/392/24 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Drohiczyn na 

2024 r. jednogłośnie. 
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g) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza, p. W. Borzyma, w celu omówienia uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN – Podlaskie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Łapach w 

postaci prawa własności nieruchomości. 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 13. 

 

 

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/393/24 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 

niepieniężnego do spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Podlaskie spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Łapach w postaci prawa własności nieruchomości jednogłośnie. 

 

 

Ad. 7. 

 

Prezes Związku Powiatowo-Gminnego ”Nad Bugiem” p. Radosław Konobrocki powiedział o 

przetargu na budowę kładki na rzece Bug. Wpłynęło 7 ofert. Aktualnie jest weryfikacja 3 ofert z 

najniższymi cenami. Termin realizacji to 17 miesięcy od dnia podpisania umowy. 

Kładka będzie miała długość 95 m, sięgając od Drohiczyna do Korczewa, a szerokość 3,5 m, z 

balustradą. Finansowana jest ze źródeł rządowych, przy udziale związku w wysokości 5% wkładu od 

każdego członka związku, czyli Drohiczyn, Siemiatycze i Korczew. 

 

Ad. 8. 

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1200 zamknięcia XLVIII Sesji 

Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

 

Protokołowała:                                   

Marta Nielipińska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

   mgr inż. Marian Rogowiec             

 


